



## PROTOKOLL COCKER SPANIELKLUBBEN, TELEFONMÖTE 2019-08-12 klockan 19.00

Kallade: Tord Lundborg Marina Aspelin, Caroline Dufwa Ek, Ulrika Karlsson, Katarina Rodell, Ann-Christin Björk, Anne Wågström, Lena Landberg och Henry Nyhlin

Frånvarande: Katarina Rodell, Ann-Christin Björk och Henry Nylin

### §74 Mötets öppnande

Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

### §75 Val av justerare

Till justerare valdes Marina Aspelin

### §76 Godkännande av dagordning

Dagordning och kallelse godkändes.

### §77 Godkännande av föregående protokoll

Protokollet från 2019-06-10 godkändes.

- Ulrika undrade om protokollet ska godkännas av styrelsen innan det skickas till HS?  
Vi fortsätter som vi har gjort tidigare.

### §78 Godkännande av AU-beslut

- AU-beslut taget för webbansvarig. Nytt avtal har skrivist med Luckyhouse.  
Avtalet med Luckyhouse godkändes och börjar gälla 2019-08-01. I uppdraget ingår även att administrering och uppdateringar på klubbens Face Book sida.

### §79 Bordlagda ärenden

Eftersom Caroline Dufa Ek inte hade anslutit till mötet när denna punkt kom upp så bordlades ärendet angående Raskompendiet. *lu*

- Raskompendiet. Har vi några exemplar? Ska vi ändra webbversionen?  
I och med att Katarina inte var med så vet vi inte hur många exemplar vi har för tillfället. Ändringar kommer eventuellt göras när Caroline är med på mötet. De ändringar som ska göras är enbart att ändra vissa ord i kompendiet.

*lu*



## §80 In- och utgående post

Det har inkommit från SSRK nytt avtal gällande Rasdata och uppsägning av gamla avtalet. Detta avtal var utskickat 2018-09-27. Vilket vi inte hade någon aning om. Beslut togs att vi skulle skriva <sup>en</sup> nytt avtal angående Rasdata. Ordföranden skulle underteckna ~~avtalet~~ <sup>avtalet</sup> och skicka det till SSRK.

## §81 Ekonomi

### a/ Budget första halvåret 2019

Första halvåret ligger vi på minus och det beror på att många kostnader från 2018 belastar 2019. Medlemsintäkterna har minskat med 20 000kr.

### b/ Prognos för resterande del av 2019

Katarina ska titta över detta till nästa möte.

## §82 Kommittéer och ansvarsområden

### a/ Avel

#### a1/ HD-index för valphänvisningen

Kommittén har titta över detta och kommit fram till att vi använder oss av index 100 på valphänvisningen. Samma som SKK har. Ska vi ändra detta så behöver vi ha index på valpkullen vid parningstillfället. Indexet är en siffra som hela tiden ändras beroende på vad som händer i linjerna. Om valpkullens index ska läggas in i Valphänvisningen kommer tas upp på årsmötet eller med en enkät på HS.

#### a2/ Policy för AON

Kommittén har även titta på CSK policy för AON. Det har tillkommit ett stycke för policyn för AON: " Det är Cockerklubbens uppfattning att, då testet ej är vetenskapligt publicerat (uppgift från personal på Laboklin 2017 som ursprungligen genomförde testet), och vi inte fått kännedom om av AON affekterade hundar i Sverige, kan vi inte i nuläget rekommendera uppfödare att DNA-testa för denna sjukdom. Det är således upp till varje uppfödare att själv avgöra om testet är relevant för den egna uppfödningen eller inte". Beslut togs att Marina skulle se till att <sup>HS</sup> ändrades med det nya stycket.

a3/ Ett förmodat falla PNP/NRP upptäckts. Veterinärerna som tog emot hunden verkade ovilliga att göra det som ska göras. Eller så hade de inte kunskapen om vilka prover och blanketter som ska fyllas i. <sup>Marina</sup> ska höra med SKK hur man ska göra i



sådana fall med PNP/NRP. Veterinärerna behöver mer kännedom om denna sjukdom.  
Marina ska även stämma av med SSRK avel i detta.

*Alc*  
d/ Medlem

d1/ Fråga från Ann Kristin Olsson som undrade om vi inte kunde ha en tävling för att värva medlemmar?

Förslag kom om inte Ann-Kristin Olsson kunde komma fram med förslag om hur denna värvning skulle gå till. Eventuella regler och ansvara för värvningen. Tord skulle höra med henne om hon vill hålla i detta.

D2/ Maria, medlemsansvarig, har skicka ut över 100 brev till nyblivna Cocker ägare. Hon får från SKK vilka det är som har registrerat sina valpar.

Vi ska titta över välkomstbrevet och eventuellt uppdatera detta.

e/ PR/Info

e1/ Har inkommit en förfrågan från tidningen Härliga Hund om vi vill presentera Cocker Spaniel i tidningen. Beslut togs om att vi skulle göra detta. Tord skriver en presentation om rasen och om vad man kan göra med sin hund. Styrelsen skulle skicka in bilder på det de gör med sina hundar.

e2/ Det kom tidigare i år in en förfrågan från Hundungdom om vi var intresserade att vara med. Vi behöver få in fler ungdomar med Cocker Spaniel så vi beslutade att vi skulle gå med. Tord tar kontakt med Hundungdom och skriver avtal med dem.

e3/Tidningen

Tryckt- eller webbtidning?

Detta kommer att tas upp på årsmötet 2020.

Kennel presentation Westerner.

Intervju Stina Frankesjö.

Regler årets Cocker. Det har inga synpunkter kommit in på beräkningen. Detta tas upp på årsmötet 2020 om beslut ska tas på denna beräkning.

Artiklar om hälsa och statistik. *Alc* Marina ska skriva en artikel om ljuvertumör.

*Alc*  
Instruktion DNA test



f/ Utbildning

g/ Utställning – Club Show

Boende är klart till domare och styrelsen.

Allt flyter på med förberedelserna. Största problemet just nu är att vi inga mattor kan låna. Anmälningarna kommer in, men inte lika många som vi hade hoppats på. Tord ska höra med Marie Loré om hon kan tänka sig att fotografera på utställningen. Priser till lotteriet ska mejlas till Lena. Beslut togs att Lena ska göra en lista på vad vi ska göra före, under och efter utställningen.

Vi har problem med att få tag på mattor till ringarna. Det ska läggas ut en förfrågan på HS om någon vet vart vi kan låna mattor. Som alternativ kan det räcka med en diagonalmatta.

Är det många valpar som anmäls så kan Joel Landz ställa upp som reservdomare i valpklasserna.

I och med att en inomhus utställning blir dyrare än en utomhus så hade Tord varit på en utställning på Kumla Motorstadion. De tar ingen hyra för att vara där och de har även en kiosk som de ställer upp och sköter. Datum för utställningen skulle i så fall bli den 8 augusti 2020. Förslag kom även på att vi kanske kan ha den i Norrköping. Vi bestämde i första hand Norrköping och i andra hand Kumla.

h/ Valp- och informationsbroschyr

i/ Viltspår

Allt är klart inför KM 2019.

### §83 Övriga frågor

a/ Aktivera vilande avdelningar?

Vi ska försöka få igång Östergötlands avdelning. Den har fungerat bra tidigare. Lena kan tänka sig att vara med i den styrelsen. Hon ska be Maria ta fram en lista över Östergötlands medlemmar. Lena ska göra en förfrågan till de medlemmarna som hör dit.

b/ Diskussion kom upp angående omplacering av hund på HS. Nyligen lades det ut omplacering på en hund som var 13 år. Innan detta ska läggas ut bör någon ta kontakt med den som vill omplacera hunden. Vi ansåg att de inte bör vara

UK Len



äldre än 10 år och friska. Om en omplacering verkligen är det bästa för hunden? En instruktion bör finnas på HS om hur det ska skötas vid omplacering.

#### §84 Nästa möte

AU och UK den 4 september klockan 19.00.

Styrelsemöte den 7 oktober klockan 19.00.

#### §85 Avslutning

Ordförande avslutar mötet.

Sekreterare  
Ulrika Karlsson

Ordförande  
Tord Lundborg

Justerare  
Marina Aspelin